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V Rouském 18.7.2024

Žádost o Dodatek č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí dotace

Název projektu: Obnova mobiliáře a značení cyklotras 2023,
Smlouva o poskytnutí dotace č.: 2023/03984/OKH/DSM

„Změna termínu akce (článek II., odstavec 2 a 4 Smlouvy o poskytnutí dotace)

Vážená paní inženýrko,

po přehodnocení lhůt pro použití vlastních zdrojů a předložení vyúčtování poskytnuté dotace bych
Vás rád požádal o operativnější změnu termínu pro použití vlastních zdrojů z důvodu nepříznivých
klimatických podmínek v průběhu realizace projektu. Vzhledem k tomu, že měsíc květen a červen
vykazoval vydatné srážky, půda tak byla promočená a nevhodná k instalaci mobiliáře, který je jádrem
projektu. V měsíci červnu došlo k přívalovým srážkám díky bouřkám, které v některých obcích vedly
k bleskovým povodním a došlo k zatopení částí pozemků, kde měla být instalace provedena. Instalace
prvků pak musela být posunuta až do samotného konce měsíce června. Práce tak byly dokončeny až
v nejzazším termínu, kdy byla vystavena faktura, která však byla uhrazena až v měsíci červenci. Dotace
poskytnutá Olomouckým krajem byla použita ve smlouvou, resp. dodatkem č. 1 stanoveném termínu
(úhrada zálohové faktury – do 30. 6. 2024), nicméně s ohledem na popsané nepředvídatelné okolnosti jsme
vlastní zdroje použili až po 30. 6. 2024.

Změna termínů nemá vliv na věcné výstupy a výsledky projektu, jedná se pouze o formální
záležitost, proto si dovolujeme o ni požádat. Konkrétně se jedná o posun termínu pro použití vlastních
finančních prostředků příjemce a termínu pro předložení vyúčtování dotace.

Požadované změny:

Použití vlastních zdrojů: nejpozději do 30. 9. 2024
Předložení vyúčtování poskytnuté dotace: nejpozději do 31. 10. 2024

Ostatní ujednání vyplývající ze Smlouvy o poskytnutí dotace včetně dodatku zůstanou zachována.

Za kladné vyřízení žádosti předem děkuji,

Josef Voldán
předseda svazku


